
PROTOKÓŁ
z XXXIX Sesji Rady Miejskiej IV kadencji

z dnia 27.10.2006 r.

Ad. 1.
– Posiedzenie XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim otworzył Przewodniczący 

Rady,  Pan  Piotr  Siutkowski.  Powitał  Pana  Burmistrza,  Panią  Skarbnik,  Panią  Dorotę 
Wesołowską – Inspektora ds. Wymiaru podatków, Dyrektorów szkół, Kierowników jednostek, 
radnego powiatowego, przedstawicieli Izby Rolniczej.

– Sekretarzem XXXIX Sesji została radna Monika Wisłocka – Przybyła.
– Protokół  z  poprzedniej  Sesji  został  przyjęty jednogłośnie,  za  jego przyjęciem głosowało 15 

radnych.
– Zmieniono porządek obrad, w punkcie 2 dodano 3 podpunkty: „ł”, „m”, „n” - głosowanie nad 

uchwałami: XXXIX/194/06, w sprawie zatwierdzenia taryf oraz zasad rozliczeń za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków: XXXI/195/06 – w sprawie ustalenia 
wysokości dopłat na 2007 rok dla wszystkich taryfowych odbiorców usług odprowadzających 
ścieki bytowe i komunalne do zbiorczych urządzeń kanalizacyjnych na terenie miejscowości 
gminy  Piotrków  Kujawski;  XXXIX/196/06  –  w  sprawie  ustalenia  górnych  stawek  opłat 
ponoszonych  przez  właścicieli  nieruchomości  w  zakresie  usuwania  i  unieszkodliwiania 
odpadów komunalnych.

Za przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało 15 radnych. Został on przyjęty jednogłośnie.
Ad. 2 a.
– Pani  Iwona Bolewska przedstawiła projekt uchwały Nr XXXIX/182/06 w sprawie przyjęcia 

Strategii Integracji  i  Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Piotrków Kujawski na 
lata  2006  –  2017.  Powiedziała,  iż  podjęcie  tej  uchwały  dyktuje  art.  17  ustawy o  pomocy 
społecznej. Dokument ten jest potrzebny, aby można było korzystać ze środków pomocowych. 
Zadania w nim zawarte były już od dawna.

– Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  uchwałę  Nr  XXXIX/182/06,  po  czym  radni  przystąpili  do 
głosowania.
Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 15 radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się 
nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 2 b, c, d.
– Pani  Teresa  Betlińska  omówiła  projekty  uchwały  Nr  XXXIX/183/06,  XXXIX/184/06, 

XXXIX/185/06.  Powiedziała  m.  in.,  że  w związku ze  zmianami,  które  spoczęły  na  Radzie 
Miejskiej ustanawia się 3 statuty już istniejących jednostek. Od tej pory MGOK, Biblioteka 
będą instytucjami kultury. Biblioteka będzie mogła otrzymywać grunty i dotacje z książnicy, 
a MGOK będzie mógł na siebie zarabiać.

– Pan Zbigniew Karpiński odczytał uchwałę Nr XXXIX/184/06 w sprawie utworzenia gminnej 
instytucji  kultury  pod  nazwą  “Miejsko  gminny  Ośrodek  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji 
w Piotrkowie Kujawskim” oraz uchwalenia jej statutu.
Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 15 radnych, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

– Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  uchwałę  Nr  XXXIX/183/06  w  sprawie  utworzenia  gminnej 
instytucji kultury pod nazwą “Biblioteka Publiczna w Piotrkowie Kujawskim” oraz uchwalenia 
jej  statutu.  Za  przyjęciem  w/w  uchwały  głosowało  15  radnych,  głosów  przeciwnych 
i wstrzymujących się nie było. Uchwała ostała przyjęta jednogłośnie. 

– Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/185/06 w sprawie nadania statutu Zespołowi 
Ekonomiczno-Administracyjnemu Szkół.  Za przyjęciem głosowało 15 radnych.

Ad. 2e.
– Pani Jolanta Zalesińska powiedziała, iż we wszystkich uchwałach podatkowych zastosowano 

2% stawkę wzrostu.
– Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XXXIX/186/06  w  sprawie  w  sprawie 



określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2007 rok.
Za  przyjęciem  w/w  uchwały  głosowało  13  radnych,  0  radnych  wstrzymało  się  od  głosu, 
2 radnych było przeciwnych. Uchwała została przyjęta.

Ad. 2 f.
– Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  uchwałę  Nr  XXXIX/187/06  w  sprawie  określenia  stawek 

podatku od nieruchomości na 2007 rok, dodał iż tutaj też mamy do czynienia z 2% podwyżką, 
a w niektórych przypadkach nie ma żadnej podwyżki.
Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 13 radnych, przeciw jej przyjęciu głosowało 2 radnych, 
głosów wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta.

Ad. 2 g. 
– Pani Jolanta Zalesińska poinformowała, iż w przypadku uchwały Nr XXXIX/188/06 również 

zastosowano 2% -wy stopień podatkowy. W komunikacie Prezesa GUS-u w stosunku do roku 
ubiegłego nastąpiła ponad 27% zwyżka tej ceny.

– Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/1888/06 w sprawie obniżenia ceny skupu 
żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze gminy Piotrków Kujawski na 2007 rok. Za 
przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 radnych głosowało przeciw, 2 wstrzymało się od 
głosu. Uchwała została przyjęta.

Ad. 2 h.
– Pani Jolanta Zalesińska powiedziała, iż stawki opłaty skarbowej pozostały na ubiegłorocznym 

poziomie.
– Pan Zbigniew Karpiński odczytał uchwałę Nr XXXIX/189/06 w sprawie określenia wysokości 

stawek opłaty targowej na 2007 rok. Za przyjęciem uchwały glosowało 15 radnych, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 2 i.
– Pani  Dorota  Wesołowska  powiedziała,  iż  uchwała  Nr  XXXIX/190/06  dotyczy  zwolnień 

rolników od podatku od nieruchomości nie zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej.
– Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/190/06  w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości na 2007 rok. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych 
i wstrzymujących się nie było.

Ad. 2 j.
– Pani  Dorota Wesołowska powiedziała,  że  w tej  uchwale nie  ma żadnej zmiany,  zmienił  sie 

jedynie jednolity tekst ustawy.
– Pan  Zbigniew Karpiński  odczytał  uchwałę  Nr  XXXIX/191/06  w  sprawie  określenia  wzoru 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych.
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 2 k.
– Pani Dorota Wesołowska poinformowała, iż stawka podatku od posiadania psów wzrosła o 20 

gr od 1 psa. Jak w poprzednim roku zwolniono 1 psa pilnującego gospodarstwa lub posesji.
– Pan Piotr  Siutkowski  odczytał  uchwałę Nr XXXIX/192/06 w sprawie określenia  wysokości 

stawek podatku od posiadania psów na 2007 rok. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 2 l.
– Pani Jolanta Zalesińska przedstawiła zmiany w budżecie na 2006 rok.
– Pan Zbigniew Karpiński odczytał uchwałę Nr XXXIX/193/06. Za jej przyjęciem głosowało 14 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została przyjęta.
A. 2 ł, m, n.
– Pan Władysław Rybarczyk powiedział, iż proponuje się wzrost opłat za wywóz nieczystości i 

odprowadzanie ścieków o 2%, przy dopłacie 37 gr z Urzędu Miasta i Gminy za wodę. Opłatę za 
wywóz nieczystości (śmieci) nie była podwyższana w ciągu ostatnich 3 lat. Proponuje się 3,92 
zł za wywóz 1 pojemnika.
W uchwale  sytuacja  się  zmieniła.  Rada  uchwala  jedynie  górne  stawki,  których  nie  można 
przekroczyć. Zapis ten nie ma znaczenia w Piotrkowie Kujawskim, gdzie jedynym usługodawcą 



w tej dziedzinie jest zakład komunalny. Kalkulacja ZK jest podstawą do uchwalenia stawki na 
poziomie 3,92 zł.

– Pan Piotr Siutkowski przeczytał uchwałę Nr XXXIX/194/06 w sprawie zatwierdzenia taryf oraz 
zasad rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.
Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 13 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. Uchwała została 
przyjęta.

– Pan Piotr Siutkowski Przeczytał uchwałę Nr XXXIX/195/06 w sprawie uchwalenia wysokości 
dopłat  na  2007  rok  dla  wszystkich  taryfowych  odbiorców  usług  odprowadzających  ścieki 
bytowe i komunalne do zbiorczych urządzeń kanalizacyjnych na terenie miejscowości gminy 
Piotrków Kujawski. 
Za  przyjęciem  w/w  uchwały  głosowało  13  radnych,  2  radnych  wstrzymało  się  od  głosu. 
Uchwała została przyjęta.

– Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/196/06 w sprawie ustalenia górnych stawek 
opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości w zakresie unieszkodliwiania i usuwania 
odpadów komunalnych.
Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała 
została przyjęta.

– Pan  Jerzy  Waszak  poprosił  o  wyjaśnienie  Kierownika  Zakładu  Komunalnego,  na  jakich 
zasadach następuje rozliczenie za wywóz nieczystości?

– Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział,  iż skasowane są obciążenia kwartalne,  a  wszelkie 
inne warunki, np. liczba wywozów, ustalane są w umowie.

– Pan Remigiusz Guralczyk wyjaśnił  dlaczego wstrzymał się przy głosowaniu nad niektórymi 
uchwałami. Uznał, iż jeżeli buduje się kanalizację i wodociąg to koszty powinny spadać a nie 
wzrastać.

– Pan Władysław Rybarczyk powiedział, iż Pan Góralczyk ma w pewnym sensie racje, ale tylko 
w tedy gdyby nie istniało zjawisko inflacji. Jest ona przewidziana o 2% wiec wzrosną także 
o 2% wydatki Zakładu Komunalnego. Dodał, iż uważa, że jakość wody dostarczanej do domu 
i świadczonych przez ZK usług jest dobra.

– Pan Jerzy  Waszak powiedział,  iż  Pan  Góralczyk ma rację  ale  nie  do  końca,  gdyż  ZK jest 
zobowiązany dbać o powierzony mu majątek. Gdyby rada nie dotowała Zakładu Komunalnego 
wówczas wszelkie koszty byłyby ujęte w opłatach. Na kolejne lata zapowiada się modernizację 
ujęcia wody, na co potrzebne są pieniądze.

– Pan Władysław Rybarczyk powiedział,  iż  przeciętny użytkownik – odbiorca zużywa 15 m3 

wody, co daje 7 zł podwyżki na rok. Jest to niewiele. 
– Pan Remigiusz Góralczyk powiedział,  że dla  niektórych to dużo w świetle 20% bezrobocia 

w gminie.
Po 10 minutowej przerwie:
Ad. 2 o.
– Pan  Mirosław Skonieczny  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  między  sesjami.  Dodał, 

iż  ma  pełną  satysfakcję  z  wykonywanych  zadań,  mimo  tego,  że  potrzeb  było  więcej  niż 
możliwości budżetowych. Tempo realizacji zadań nie słabło.
W  dowód  podziękowań  za  współpracę  z  Radą,  Burmistrz  wręczył  radnym  dyplomy 
z podziękowaniami.

Ad. 3.
– Pan Andrzej Schmidt zgłosił interpelację o uruchomienie energomatu w naszym mieście.
– Pani  Teresa  Kowalska  –  interpelacja  o  ustawienia  dwóch  dodatkowych  koszy  na  ul. 

Wyzwolenia.
Ad. 4.
– Pan Wiesław Michalak zapytał jaki będzie koszt utrzymania hali widowiskowo-sportowej oraz 

koszt jej budowy?
– Pan  Jerzy  Waszak  poinformował  o  ogłoszeniu  z  “Gazety  Kujawskiej”  na  temat  realizacji 

projektu “Przedsiębiorcze Kujawy”, który wspomaga ludzi chcących założyć własny interes. 



Podał adres i telefon: Fundacja Ekspert Kujawy, ul. Dworcowa 65, Inowrocław, tel. (052)357-
62-15.

– Pan  Alojzy  Kocent  złożył  Radzie  i  Burmistrzowi  podziękowanie  za  służbę  społeczeństwu. 
Dodał, iż jest to szlachetna ale niewdzięczna praca.

Dyrektorzy  i  kierownicy  jednostek  złożyli  radnym  i  Burmistrzowi  podziękowanie,  wręczono 
kwiaty.

– Pan  Mirosław  Skonieczny  powiedział,  iż  nie  jest  w  stanie  w  sposób  satysfakcjonujący 
odpowiedzieć na pytanie Pana Michalaka. Powiedział, że jest możliwość pozyskana do 60% 
środków z zewnątrz na budowę hali.

– Pan Remigiusz Guralczyk podziękował w imieniu Komisji Rewizyjnej za współpracę 4-letnią.
– Pani Teresa Betlińska Podziękowała wszystkim radnym, kierownikom, pracownikom urzędu za 

współpracę. Dodała, iż obecna Rada założyła sobie, że będzie wszelkie “ostre dyskusje”, spory 
prowadzić  na  posiedzeniach  komisji,  po  to,  aby  na  sesjach  wszystko  przebiegało  sprawnie 
i kulturalnie.

– Pan Bogdan Prus powiedział, iż ostatnie 4 lata będzie mile wspominał. Życzy społeczeństwu 
mądrych i życzliwych radnych w kolejnej kadencji.

– Pan Stanisław Pomianowski przeprosił wszystkich za to co w czyimś odczuciu mogło być “nie 
tak” w ciągu ostatniej kadencji.

–  Pan Marian Stramowski Podziękował za współpracę w imieniu Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska.

– Pan Jerzy Waszak podziękował Radzie za współpracę zarówno za okres, gdy był sekretarzem, 
jak  i  późniejszym.  Wszystkim  radnym,  którzy  ubiegają  się  o  reelekcję  życzył  powodzenia 
w wyborach.

– Pani Jolanta Zalesińska również podziękowała wszystkim za współpracę. 
Ad. 5.
– Pan Piotr Siutkowski na zakończenie XXXIX Sesji RM powiedział “Dotrwaliśmy do końca, 

nikogo  z  nas  nie  ubylo.  Za  współpracę,  za  mądrość,  za  dobre  doradzanie  dziękuję  Pani 
Skarbnik,  Sekretarzowi,  Kierownikom,  Burmistrzowi,  pracownikom  urzędu,  sołtysom, 
w szczególności Pani Annie Kotas, Pani Joannie Zientkiewicz, Pani Irenie Marek.

Po tych słowach nastąpiło wręczenie kwiatów.
Sesję zamknięto o godz. 15.20.

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała Joanna Zientkiewicz ........................................

  Sekretarz XXXIX Sesji RM
  w Piotrkowie Kujawskim
  Monika Wisłocka-Przybyła
.................................................


